



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

The exemption for citizens of Georgia and The Federation of Saint Christopher (St. Kitts) and Nevis holders of (Regular, Diplomatic, Service, and Official) Passports from entry visa.

الموضوع:
إعفاء مواطني جورجيا ومواطني اتحاد سانت كريستوفر (سانت كيتس) ونيفيس حاملي جوازات السفر (العادية، والدبلوماسية، والخدمة، والرسمية) من تأشيرة الدخول.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Instructions:

- Airlines are allowed to transport citizens of Georgia and The Federation of Saint Christopher (St. Kitts) and Nevis holders of (Diplomatic, Service, Official, and Regular) passports to enter each other's countries and stay without a visa for a period not exceeding (90) days within (180) days.
- Airlines shall take necessary precautions at the point of embarkation to ensure that persons are in possession of the documents prescribed by the States of transit and destinations for control purposes.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of the government's orders. Violators shall be held responsible, and legal procedures shall be initiated against them.

التعليمات:

- السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين من مواطني جورجيا ومواطني اتحاد سانت كريستوفر (سانت كيتس) ونيفيس حاملي جوازات السفر (العادية، والدبلوماسية، والخدمة، والرسمية) والدخول إلى أراضي الطرفين والإقامة فيها بدون تأشيرة لمدة أقصاها (٩٠) يوماً خلال أي فترة (١٨٠) يوماً.
- يجب على شركات الطيران اتخاذ الاحتياطات الضرورية عند نقطة الصعود إلى الطائرة، للتأكد من حمل الأشخاص للوثائق التي تحددها دول العبور ودول المقصد لأغراض المراقبة.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية، ويرتب اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation